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Søknad om økonomisk støtte til rehabilitering av kunstgressbane 
 

Kommunedirektørens forslag til vedtak: 
 

Saken legges fram uten kommunedirektørens forslag til vedtak. 

 
 

Oppsummering: 
 

Stadsbygd IL søker om støtte til rehabilitering av kunstgressbanen på kr 600.000,-. For 

å kunne sikre en god miljøprofil og følge nye standarder og forskrifter, søker 

idrettslaget kommunen om støtte tilsvarende merkostnaden ved å velge et miljøvennlig 

alternativ.  

Totalkostnaden er beregnet til ca. 4 millioner kroner. 

 

Saksutredning 
 
 
Kunstgressbanen til Stadsbygd IL ble etablert i 2005. Dette skjedde ved hjelp av 

sponsormidler, dugnadsinnsats og daværende Rissa kommune ga et tilskudd på kr 

100.000, -.  Senere er anlegget utvidet med blant annet idrettshall, garasje og 

friidrettsbane. Også disse er finansiert gjennom sponsormidler og dugnadsinnsats. 

Idrettsanlegget er i daglig bruk av kommunen i undervisningssammenheng.  

Idrettslaget har fått utarbeidet en faglig tilstandsrapport av banen. Rapportene 

konkluderer med at anlegget er godt vedlikeholdt, men at dekket er slitt og bør 

oppgraderes. Det mangler et støtdempende sjikt under gresset og det er lite 



gummigranulat igjen. Banen oppleves derfor som hard. Rapporten konkluderer med at 

dekket bør skiftes, både for å redusere hardheten i banen, men også for å redusere 

utslipp av miljøfiendtlig gummigranulat.  

De siste årene har det kommet en rekke rapporter som beskriver ulike miljøproblemer 

knyttet til bruk av gummigranulat i kunstgressbaner. Granulatet transporteres via 

vannveiene og over lang tid vil det lekke ut tungmetaller til omgivelsene. 

For å forebygge og forhindre slike utslipp kommer Miljødirektoratet med en ny forskrift 

i løpet av 2020/2021. Blant annet må alle idrettsbaner med gummigranulat bygge en 

fysisk barriere rundt banen for å forhindre «granulatflukt». Dette vil være kostbart, men 

ved å velge andre materialer enn gummigranulat når idrettsbanen skal rehabiliteres, 

faller kravene til håndteringen av gummigranulat bort. 

 

Stadsbygd IL ønsker å ha en miljøprofil, og allerede i dag gjennomfører de tiltak for å 

redusere utslipp av granulat; eksempler på dette er at banen ikke brøytes og det er 

montert granulatfilter i avløpskummene rundt banen.  

 
 
Budsjett for dekke med kork og kokosskall: 
  
Kostnadsoverslag NOK 
Kunstgress (106x68)med pad og Geo Plus 
(miljøvennlig)  2 043 569 
PAD (106x68) 432 480 
Rigg og drift, oppmerking ++ 71 000 
Fjerning av gammelt dekke 362 951 
Mva 25 % 727 500 
Samlet sum 3 637 500 
Dugnadsarbeid 165 000 
TOTALT 3 802 500 
  
Pris for tilsvarende dekke med gummigranulat:  3 190 000 
 
Differanse: 612.500,- 
 
 
 
 
  



Finansieringsplan    
Mva refusjon (lånetilsagn på tilsvarende) 727 500 
Dugnad 165 000 
Spillemidler Rehabilitering (kunstgressdekke) 1 000 000 
Spillemidler PAD (Nytt)  178 000 
Egenkapital 500 000 
    
Tilskudd/Støtte/Midlertidig finansiering 1 232 000 
  3 802 500 
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